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Ledamöter  

Louise Lindström, rådets vice ordförande, Förbundet för 

Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) – 

Stockholmsavdelningen 

 

Monicka Zachari, SRF Stockholms stad 

 

 

Lämnat återbud 

Carl Dahlberg, rådets ordförande,  FUB i Stockholm – För 

barn, unga och vuxna med utvecklingsstörning – för HSO 

(Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms 

stad) 

 

Malin Tjernell Prioset, Föreningen för rörelsehindrade 

barn och ungdomar (RBU) – för HSO 

(Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms 

stad) 

 

I tjänsten närvarande 

Anne Höjer, avdelningschef  

Eva Eriksson, IT-strateg  

Leila Massih, MAS  

Mikael Josephson, sekreterare 

  

 

 

 

 

 

……………………….. 

Mikael Josephson 

mötets sekreterare 
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Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Monicka Zachari 

ordförande     justerare  

 

 

1. Val av mötesordförande  
Louise valdes till mötets ordförande. 

 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.  

 

3. Val av protokolljusterare 
Monicka utsågs till att justera protokollet.  

 

4. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 21 

maj 

Anne gick igenom punkterna inför nämndens 

sammanträde den 21 maj.  

 

Ledamöterna får ej längre pappersutskick av 

underlagen eftersom dessa tillgängliggörs i Insyn. 

Dessa blev dock tillgängliga i Insyn först under 

dagen, varför rådet fick handlingarna dukade till 

sammanträdet. Det kan då vara svårt för rådet att 

bidra med sina kunskaper, erfarenheter och 

analyser.  

  

Punkt 5:  

Hundrastgården ligger långt in i parken. En person 

med nedsatt synförmåga vilken använder 

ledarhund har behov av följande 

tillgänglighetsskapande åtgärder: 

 Väl belyst samt tydligt markerat visuellt 

och taktilt ledstråk fram mot grinden till 

hundrastgården.  
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 Belyst grind.  

 Hundrastgården bör endast ha en ingång, då 

en person med nedsatt syn kan ha svårt att 

överblicka ett större område.  

 

Ingången till hundrastgården ska vara tillgänglig 

även för den som har permobil. Vilket innebär en 

bredd av minst 1,10 meter. 

 

Punkt 6:  

Rådet önskar en redovisning av utbudet av LOV-

verksamheter för personer med 

funktionsnedsättning samt få kännedom i vilken 

utsträckning förvaltningen upphandlar utanför 

LOV-avtal och konsekvenserna av detta.  

 

5. Bevakningslista 
Rådet ser ett behov av en bevakningslista. En 

sådan bör upprättas vid nästa sammanträde. En 

lista gjordes av tidigare råd i december 2014. 

 

6. Norrmalms nya stadsdel - Hagastaden 

Samhällsplanerare Leila Massih redogjorde för 

norra Europas största byggprojekt där Norrmalm 

byggs samman med Solna.  

 

Rådet betonar vikten av god tillgänglighet i den 

blivande Hagastaden och att bostäder planeras i de 

delar av området som är mest tillgängliga. 

Vägarna till och från områdets parker ska vara lätt 

tillgängliga och cykelbanor väl skilda från de 

gåendes trottoarer. 

 

Rådet konstaterar att tydliga markeringar och 

avgränsade gångstråk inte alltid följer med de 

pågående byggarbetena vid och i närheten av 

Torsplan. Rådet undrar hur stadens 

tillgänghetsriktlinjer ser ut under byggprocessen. 

 

Hagastaden på webben:  

www.stockholm/hagastaden 

www.hagastaden.se 

http://www.stockholm/hagastaden
http://www.hagastaden.se/
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7. Övriga frågor 

Anne redogjorde för ett par remisser vilka 

kommer upp på stadsdelsnämndens sammanträde 

den 8 juni. Bland annat ett förslag om 

tiggeriförbud.  

 

8. Möteslokalens och möteshandlingarnas 

tillgänglighet 

Vissa tekniska problem finns med tillgängliga 

media. Monicka har provat en mindre iPad, men 

den visade sig inte fungera fullt ut. Storleken 

fungerade bra men kontrasten var inte tillräcklig.  

Eva arbetar för att finna en iPad som uppfyller 

Monicas behov. Det ska vara lätt att nå Insyn.  

 

Möteshandlingarna blev tillgängliga i Insyn först 

samma dag som rådets sammanträde. Eftersom 

Monicka inte kunde använda paddan, var 

handlingarna inte tillgängliga för henne. Hon fick 

därför nödvändiga handlingar (i pappersform) 

först i samband med mötet.  

 

Möteslokalen S:t Erik har för dålig 

allmänbelysning. En portabel lampa med riktad 

belysning kommer införskaffas. En 

förhöjningssittkudde, behöver finnas.  

 

Rådet undrar vad som hänt med förslaget till 

modern enkelt portabel hörselteknisk utrustning, 

vilket togs fram under hösten. 

 

Rådet konstaterar att även tidigare anmärkningar 

mot lokalernas tillgänglighet kvarstår. I protokoll 

från rådets sammanträde i mars står: 

a) Trappornas första och sista steg saknar 

tillräcklig kontrastmarkering. (Sådan finns men 

den har blivit sliten och är idag på många 

ställen mer grå än vit.)  
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b) Öppningsknappen vid entrén är för trög att 

trycka in, med tanke på att den måste hållas 

intryckt i flera sekunder innan porten öppnas.  

c) Vid dörröppning av porten slås dörrarna igen 

för snabbt. 

d) Slussen vid entrén är för mörk. Där behövs 

tilläggsbelysning.  

e) Informationsskylten utanför förvaltningen 

saknar tillräcklig kontrast och är inte belyst.  
 

Rådet önskar att den som har ansvar för 

tillgängligheten i lokalerna på Tulegatan 13 deltar 

vid rådets nästa sammanträde.  

 

9. Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet och tackade 

deltagarna. Nästa möte är den 8 juni.  

 


